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Jednou zo základných úloh samosprávy je hospodárne, účelné a transpa-
rentné narábanie s majetkom obce. Práve ukazovatele, ako je napríklad fi-
nančné zdravie obce,  každoročne hodnotí nezávislá mimovládna nezisko-
vá organizácia INEKO – teda Inštitút pre ekonomické a sociálne reformy. 

Ostatné spracované a  zverejnené údaje spoločnosti hodnotia kalendárny 
rok 2022. „Inštitúcia INEKO robí každoročne okrem iného vyhodnotenie 
hospodárenia samospráv na Slovensku a v tomto období sme zastupiteľstvu 
predložili informáciu o hospodárení obce Močenok za rok 2022 tak, ako túto 
správu vypracovalo nezávislé združenie INEKO. Na základe toho môžeme 
konštatovať, že obec Močenok v roku 2022 hospodárila na známku výborná. 
V ukazovateľoch, ktoré sú zásadné pre hospodárenie obce Močenok, možno 
spomenúť to, že neustále sa nám znižuje zadlženie obce, v roku 2023 to bol 
dlh už len 24 eur na jedného obyvateľa a zároveň sa nám darí dodržiavať zá-
kladné pravidlá hospodárenia tak, aby zdravotný stav ekonomiky našej obce 
bol na najlepšie hodnotenie. Už po tretíkrát za sebou bola naša obec v rámci 
okresu Šaľa najlepšie hodnotená samospráva v oblasti hospodárenia,“ spresnil 
informácie starosta obce Roman Urbánik.

Finančné zdravie obce vypovedá o tom, do akej miery je hospodárenie udr-
žateľné a či príslušnej obci hospodárenie spôsobuje problémy. Vyjadruje sa 
číslom od 0 do 6, pričom 6 je najlepšie a vypočítava sa z údajov štyroch po 
sebe idúcich rokov v kombinácii s údajmi, ako je  celkový dlh obce, dlhová 
služba, bilancia bežného účtu, záväzky po lehote splatnosti a záväzky aspoň 60 
dní po splatnosti. Celkový objem dlhu našej obce predstavuje viac ako 102 ti-
síc eur, čo je zlepšenie oproti minulému roku o viac ako 100 tisíc eur. Finanč-
né zdravie našej obce v roku 2022 dosiahlo hodnotu 5,5, čo je hodnotenie so 
známkou výborné a výborné hodnotenie naša obec dosiahla už 7. raz po sebe.

Čo sa týka porovnania s ostatnými obcami okresu, Močenok skončil s naj-
lepším hodnotením. O desatinu horšie je na tom Tešedíkovo, o dve desatiny 
horšie Selice a Kráľová nad Váhom. Ešte stále s výborným hodnotením sú aj 
obce Trnovec nad Váhom a Neded. Na konci tabuľky sú tri obce s rovnakým 
hodnotením dobrého finančného zdravia – Hájske, Horná Kráľová a Dlhá nad 
Váhom. Všetky obce a mesto okresu tak majú za rok 2022 výborné alebo dob-
ré finančné zdravie.

V mesiaci marec sa dožila krásneho životného jubilea členka speváckej V mesiaci marec sa dožila krásneho životného jubilea členka speváckej 

skupiny Zúgovanka pani skupiny Zúgovanka pani Jozefína MihálikováJozefína Miháliková..

Pri tejto príležitosti jej všetko len to najlepšie, veľa zdravia, šťastia, Pri tejto príležitosti jej všetko len to najlepšie, veľa zdravia, šťastia, 

spokojnosti a radosti v kruhu najbližších želá kolektív speváckej skupiny.spokojnosti a radosti v kruhu najbližších želá kolektív speváckej skupiny.

MUDr. Anton Karlubík MUDr. Anton Karlubík   sa v apríli dožil krásneho životného jubilea. sa v apríli dožil krásneho životného jubilea. 

Všetko najlepšie, veľa zd ravia, pohody a radosti v kruhu rod iny mu  Všetko najlepšie, veľa zd ravia, pohody a radosti v kruhu rod iny mu  

do ďalších rokov želá celý kolektív zdravotného strediska.do ďalších rokov želá celý kolektív zdravotného strediska.
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Po skončení kalendárneho roka spo-
ločnosti zaoberajúce sa vývozom rôznych 
druhov odpadov z  našej obce zverejnili 
údaje množstva a druhov vyvezeného od-
padu za rok 2023. Na základe týchto údajov 
je zrejmé, že v uplynulom roku sme spoloč-
ne vyprodukovali takmer 3 000 ton odpadu, 
z  čoho bolo 764 ton zmesového komunál-
neho a veľkoobjemového odpadu, zvyšných 
2  215 ton boli rôzne druhy triedených od-
padov. „Jedna zo základných povinností 
obcí v  narábaní s  komunálnym odpadom 
je aj podávanie hlásenia o tvorbe komunál-
neho odpadu na území obce. Za rok 2023 
má obec Močenok mieru vytriedenia viac 
ako 74 %. Pre objasnenie, je to suma, kto-
rá sa vypočítava ako súhrn všetkých odpa-
dov, ktoré vzniknú na území obce, a pomer 
všetkých odpadov v súvislosti so zmesovým 
komunálnym a veľkoobjemovým odpadom, 
to znamená tým odpadom, ktorý dávajú 
občania do čiernych nádob, resp. odkladajú 
na zbernom dvore. Vzhľadom na pomerne 
dobré výsledky v  triedení biologicky rozlo-
žiteľného odpadu, v  triedení plastov, skla, 
ale aj ostatných odpadov je ten náš výsledok 
veľmi dobrý a  možno povedať, že v  rámci 
samospráv určite jeden z najlepších na Slo-
vensku,“ spresnil starosta obce Roman Ur-
bánik. V  uplynulom roku sa nám podarilo 
vyseparovať napríklad viac ako 76 ton papie-
ra a lepenky, 74 ton skla, 4 a ¾ tony tetrapa-
kových obalov, takmer 14 ton textilu, takmer 
120 ton plastov alebo 1  081 ton biologicky 
rozložiteľných odpadov, zaujímavé sú aj čísla 
v  zbere kovov, batérií a  akumulátorov ale-
bo v  zbere elektroniky. Naša spoločná sna-
ha, vďaka ktorej máme mieru vytriedenia 
odpadov vo výške 74,36 %, sa pretavila do 
najnižšieho zákonného poplatku na základe 
vytriedenia komunálnych odpadov, čo je 11 
eur za tonu odpadu. Najvyššia suma zákon-
ného poplatku pre obce, ktoré nedostatočne 

Výsledky hospodárenia podľa INEKO

Miera vytriedenia 
odpadov za uplynulý rok
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V sobotu 23. marca 2024 sa na celom Slo-
vensku konalo 1. kolo prezidentských volieb. 
V  našej obci boli 3  515 oprávneným voličom 
k dispozícii tri volebné miestnosti v základnej 
škole, obecnom úrade a  kultúrnom stredisku. 
Volebné miestnosti boli otvorené od siedmej 
rána do desiatej večer a  voliči si mohli vybe-
rať spomedzi 9 kandidátov na post prezidenta 
Slovenskej republiky. Predsedovia okrskových 
komisií konštatovali, že priebeh volieb bol bez 
problémov a voliči prichádzali priebežne počas 
celého dňa. 

Prvého kola prezidentských volieb sa v na-
šej obci zúčastnilo 1 905 voličov, čo predstavuje 
účasť 54,2 %. Voliči dali v Močenku najviac hla-
sov Petrovi Pellegrinimu – 833, druhý skončil 
Ivan Korčok so 679 hlasmi.

V  celoslovenskom meradle bola volič-
ská účasť na úrovni 51,91 % a na 1. mieste sa 
umiestnil Ivan Korčok, ktorý získal podporu 
viac ako 42 % voličov a na 2. mieste sa umiest-
nil Peter Pellegrini, ktorý získal 37 % hlasov 
oprávnených voličov.

Obaja kandidáti postúpili do druhého kola, 
ktoré sa konalo v sobotu 6. apríla 2024. 

V Močenku boli 3 497 voličom opäť k dispo-
zícii všetky tri volebné miestnosti a voliť prišlo 
2 183 voličov, čo predstavuje 62,42 % všetkých 
oprávnených voličov v našej obci.

Voľby sa uskutočnili bez incidentov a v po-
kojnej atmosfére. V našej obci zvíťazil kandidát 
Peter Pellegrini, ktorý získal 1 290 hlasov, Ivan 
Korčok získal 876 hlasov.

Na Slovensku prišlo k volebným urnám 61,1 
% voličov a za prezidenta Slovenskej republiky 
zvolili Petra Pellegriniho, ktorému dalo svoj 
hlas 1  409  255 voličov, čo je 53,12 %. Druhý 

kandidát Ivan Korčok získal 1 243 709 hlasov, 
čo je 46,87 %.

V prezidentskom úrade vystrieda Peter Pel-
legrini prezidentku Zuzanu Čaputovú 15. júna 
a prezidentom bude nasledujúcich 5 rokov.

Prezidentské voľ by

V  ostatnom období sa v  našej obci množia sťažnosti občanov na 
množstvo voľne pobehujúcich psov bez sprievodu majiteľa, adekvátne 
k  tomu sťažnosti na psie výkaly na verejných priestranstvách a  otáz-
ky kompetentných, či sú vôbec všetci psi v  evidencii obce. Neuškodí 
preto malé zopakovanie povinností, ktoré majú majitelia psov a  ktoré 
bude obec v  najbližšej dobe kontrolovať a  preverovať. „Podľa zákona 
282 z roku 2002 v znení neskorších predpisov vedie evidenciu psov na 
svojom území obec. Majiteľ je do 30 dní od nadobudnutia psa povinný 
prihlásiť ho v obecnom úrade do evidencie. Rovnako je povinný potom 
hlásiť, ak sa psík stratil alebo uhynul. Po nahlásení do evidencie dostane 
každý pes evidenčnú známku s číslom, ktorá je neprenosná na iného psa, 
a konkrétny psík ju má po celý život. V prípade, ak majitelia zaevidova-
ných psov takúto známku nemajú, môžu si ju vyzdvihnúť v  obecnom 
úrade za poplatok 1,5 eura,“ informovala prednostka úradu Lucia Ben-
číková. V prípade, že psík známku stratí alebo sa zničí, majiteľ to musí 
do 14 dní oznámiť obci a za poplatok 3,50 dostane náhradnú známku. 
Po uhynutí psíka je potrebné známku vrátiť v obecnom úrade a majiteľ 
zaňho prestane platiť ročný poplatok.

Zo zákona 282 takisto vyplýva, že psa mimo jeho chovného priesto-
ru môže vodiť iba osoba fyzicky a psychicky spôsobilá, ktorá ho dokáže 
ovládať v každej situácii. Napríklad, aby nenapadol človeka, psa alebo iné 
zviera, neničil súkromný alebo spoločný majetok a podobne.

Zákon takisto rieši znečisťovanie verejných priestranstiev - v prípade, 
že pes znečistí verejné priestranstvo, majiteľ je povinný okamžite výkaly 
odstrániť. „Zákon ukladá majiteľom psov určité povinnosti, medzi ktoré 
patrí prihlásenie psa do evidencie, zabránenie voľného pohybu psov po 
obci, ohlásenie straty evidenčnej známky, odstraňovanie výkalov a po-
dobne. V prípade, že majiteľ povinnosti nedodrží, môže mu byť prísluš-
níkmi obecnej polície udelená pokuta 65 eur,“ potvrdil príslušník obecnej 
polície Gabriel Pápay. Najvyššia koncentrácia štvornohých miláčikov je 
v ulici Andreja Hlinku a v ulici Milana Rastislava Štefánika, v tejto loka-
lite si obyvatelia najviac sťažujú aj na neodpratané psie výkaly na trávni-
koch, plochách určených pre deti a iných verejných priestoroch, preto sa 
príslušníci obecnej polí-
cie v najbližšom období 
prioritne zamerajú na 
tieto časti obce a v celej 
obci  budú kontrolovať 
evidenčné známky aj 
znečisťovanie verejných 
priestranstiev.

Povinnosti majiteľov psov Aktuality z obceAktuality z obce

■■ Pracovníci hospodárskeho dvora zhotovili do areálu športovej haly 
novú vstupnú bránu so športovým motívom. Začiatkom marca ju osa-
dili.

■■ Členovia Jednoty dôchodcov v Močenku sa začiatkom marca 2024 
stretli v spoločenskej sále obecného úradu na výročnej členskej schôdzi 
spojenej so slávením Medzinárodného dňa žien. V programe schôdze 
oboznámila predsedníčka jednoty Marta Nováková prítomných čle-
nov s hospodárením a plnením plánov počas uplynulého roka a načrtla 
úlohy pre rok 2024. O kultúrny program sa postarala spevácka skupina 
Zúgovanka.

■■ V čase od 18. do 20. marca 2024 sa v priestoroch kultúrneho stre-
diska konala veľkonočná výstava Klubu tvorivosti spojená s predajom. 
Členky klubu pripravili pre návštevníkov množstvo zaujímavých, najmä 
veľkonočných výrobkov, ktoré si prišlo pozrieť množstvo dospelých aj 
detí, väčšina z nich odchádzala s drobným nákupom.

■■ 21. marca 2024 na pozvanie Základnej organizácie Slovenského 
zväzu záhradkárov Močenok navštívil našu obec Ing. Eduard Jakú-
bek,  predseda RV SZZ, uznávaný záhradkár a ovocinár. Podstatou náv-
števy bolo otvorenie Farského sadu a ukážka strihu mladých ovocných 
stromčekov. Podujatia sa nezúčastnilo veľa záujemcov, ale o to rodinnej-
šia atmosféra panovala počas dvojhodinového stretnutia. Potom sa časť 
účastníkov presunula na výstavisko Agrokomplex do sadu, ktorý spra-
vuje Slovenský zväz záhradkárov, a pokračovali v sledovaní prednášky 
strihu ovocných stromov pre verejnosť.

■■ 22. marca 2024 sa v  kultúrnom dome konala výročná schôdza 
Spoločenstva urbárov a želiarov našej obce. Na schôdzi odzneli správy 
o  hospodárení za uplynulý rok a  správa o  činnosti. V  rámci schôdze 
bol zvolený aj nový výkonný výbor a predseda spoločenstva, ktorým aj 
na nasledujúce obdobie zostáva Ernest Vereš. Členská schôdza prijala 
aj dvoch nových členov a  predĺžila zmluvu s  lesným hospodárom na 
nasledujúcich 10 rokov.

■■ Z piatka na sobotu z 22. na 23. marca 2024 sa v kultúrnom stredis-
ku – knižnici konala tradičná Noc s Andersenom, ktorá sa uskutočnila 
aj v iných knižniciach na Slovensku, v Česku a ďalších krajinách. Toto 
podujatie je venované spisovateľovi Hansovi Christianovi Andersenovi 
a jeho nádherným rozprávkam a Medzinárodnému dňu detskej knihy.

Močenská knižnica zažila Noc s  Andersenom už po šiesty raz. Pra-
covníčka knižnice Danka Lóžiová pre deti pripravila zaujímavé aktivity, 
ktoré trvali od popoludnia až do noci. Hlavnou témou tohtoročného 
podujatia bola rozprávka Snehová kráľovná.
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Tradičné podujatie Deň Zeme, ktoré or-
ganizuje obec Močenok v  spolupráci s  Po-
ľovníckym združením Zálesie už niekoľ-
ko rokov, sa konalo v  tomto roku v  sobotu  
23. marca. Okrem poľovníkov a  vedenia 
obce si vzali za svoju myšlienku vyčistenia 
močenského chotára aj ďalší občania. Spo-
lu sa upratovacej brigády v extraviláne obce 
zúčastnilo niekoľko desiatok ľudí, ktorým 
záleží na životnom prostredí. Na rannom 
stretnutí na chate Diana sa rozdelili do 
niekoľkých skupín a  každá zbierala odpad 
v  inej časti chotára. „V  tomto roku sme sa 
znovu stretli na čistení prírody a poľovníc-
keho revíru ku Dňu Zeme, organizuje sa to 
už niekoľko rokov za sebou. Pozitívne je, že 
každým rokom je nás viac a viac a toto pod-
ujatie získava popularitu aj medzi občanmi. 
Dúfam, že to tu trochu vyčistíme a zase sa 
pohneme v  kultúre prostredia dopredu,“ 
konštatoval predseda poľovníckeho zdru-
ženia Miroslav Pápay. „Tak ako aj v  pred-
chádzajúcich rokoch, aj v  tomto roku  sme 
v  spolupráci s  poľovníckym združením 
zorganizovali Deň Zeme, zberanie odpadov 
v rámci katastra obce. Ja som veľmi rád, že 
každoročne na toto podujatie prichádzajú 
ľudia, veľmi ma teší, že prichádzajú celé rodi-
ny, že prichádzajú so svojimi deťmi, pretože 
v tom vidím aj posolstvo smerom do budúc-
nosti, že títo mladí ľudia si pestujú svoj vzťah 
k životnému prostrediu. A čo sa týka odpa-
du, každoročne nachádzame nejaký odpad, 
ale môžem konštatovať aj to, že ho je z roka 
na rok menej a určite ho nie je toľko, ako ho 

bolo v prvých ročníkoch. Napriek tomu by 
som chcel všetkých, ktorí si mýlia zberný 
dvor s  prírodou, vyzvať k  tomu, aby nosili 
odpady na zberný dvor, respektíve triedili 
ich a dávali do jednotlivých zberných nádob 
a nevynášali ich do prírody, pretože tam od-
pad nepatrí,“ pripomenul starosta Roman 
Urbánik. Brigádnici opäť našli všetky druhy 
odpadov – plasty, sklo, kovy, hračky, kusy 
nábytku, pneumatiky, textil, domový odpad 
a podobne, samozrejme, všetko veci, ktoré sa 
dajú odovzdať v jednotlivých zberoch v obci.

Srdečná vďaka patrí všetkým, ktorí sa 
podujali upratovať po iných bez nároku na 
odplatu. Po dobre vykonanej práci pre nich 
poľovníci pripravili vynikajúci guláš.
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Aj v tomto kalendárnom roku obecné zastupiteľstvo na základe žiadostí spolkov, klubov a orga-
nizácií, ktoré mohli o  dotácie žiadať do konca októbra minulého roku, rozdeľovalo časť rozpočtu. 
V tomto roku bola na dotácie rozdelená suma 50 790 eur, rovnako ako v uplynulých rokoch. Finančné 
prostriedky sa delili medzi 26 subjektov s pôsobnosťou na území našej obce. „Klubom sme v podstate 
rozdeľovali tú istú sumu ako minulý rok, preto sme vychádzali z tých dotácií, ktoré dostali vlani. Pre 
kluby, ktoré majú IČO, sme skopírovali tie isté sumy ako vlani a pre kluby, ktoré nemajú IČO, tak tam 
nám zostalo 300 eur, lebo Sečkár v tomto roku netrénuje a tých 300 eur sme rozdelili medzi Zúgo-
vanku a Močenských spevákov, lebo tí plánujú vydať nové CD v tomto roku, a ešte pre spoločenstvo 
Rodina je viac, pretože robia podujatia pre celú obec,“ konkretizoval predseda Komisie pre kultúru, 
kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy Peter Sýkora.

Dotáciu v najväčšom objeme dostal futbalový klub, ktorý môže z rozpočtu obce na svoju činnosť 
použiť 24 tisíc eur, Hádzanársky klub Junior môže využiť dotáciu vo výške 14 200 eur, stolnotenisti 
1 520 eur, Karate Močenok a Slovenský Červený kríž zhodne po 1 200 eur a OZ Rubín 1 000 eur. Pre 
ostatné žiadajúce kluby a organizácie boli rozdelené sumy od 980 po 90 eur a pre jeden klub nefinanč-
ná pomoc – bezplatné poskytnutie priestorov. Niektorým žiadateľom sa možno zdajú sumy dotácií 
primalé, treba však vziať do úvahy aj fakt, že okrem tejto pomoci im obec bezplatne dáva do užívania 
priestory a financuje v nich náklady na kúrenie, vodu, elektrinu a vo väčšine prípadov aj upratovanie. 
„Pri dotáciách sme sa snažili vyjsť v ústrety a podporiť všetky záujmové organizácie a kluby, ktoré si 
požiadali o dotáciu. Uvedomujeme si, že pre fungovanie týchto organizácií a klubov je mimoriadne 
dôležitá podpora obce, sme hrdí na ich činnosť a z tohto dôvodu sme sa ich snažili podporiť v čo naj-
väčšej miere a aj preto sa v priebehu roka budeme snažiť nájsť finančné prostriedky, aby sme ich vedeli 
ešte dodatočne podporiť v ich činnosti. Zároveň ich však chcem poprosiť, aby si hľadali aj iné zdroje 
pomoci. Chcela by som všetkým organizáciám, spolkom a klubom poďakovať za ich aktivitu a činnosť, 
ktorá je mimoriadne dôležitá pre celú obec,“ vyjadrila sa k téme rozdeľovania dotácií predsedníčka 
Komisie pre školstvo, mládež a šport Lucia Tóthová.

Deň ZemeDeň Zeme

Dotácie z rozpočtu obceDotácie z rozpočtu obceAktuality z obceAktuality z obce

■■ V  polovici apríla pracovníci obce začali 
s  postupnou výmenou opotrebovaných se-
dacích častí lavičiek okolo fontány a  v  parku. 
Niektoré lavičky už boli častým používaním 
opotrebované, a  preto boli sedadlá a  operadlá 
vymenené za nové plastové dosky.

■■ V športovej hale boli v apríli do šatní na-
inštalované nové odkladacie skrinky. Zvýši sa 
tým bezpečnosť odložených vecí a  šatne budú 
vyzerať jednotne a upravene.

■■ 30. marca si každoročne pripomíname deň 
oslobodenia našej obce. Z vďaky všetkým, ktorí 
bojovali v 2. svetovej vojne za mier, si vedenie 
obce uctieva všetkých vojakov bojujúcich v tej-
to vojne položením venca k pamätníku na hor-
nom cintoríne.

■■ V  polovici apríla bol odbornou firmou 
zapieskovaný trávnik na futbalovom štadióne 
Futbalového klubu Močenok. Úpravu trávnika 
pieskovaním a  valcovaním je nutné opakovať 
každoročne, aby hracia plocha spĺňala požia-
davky na kvalitu a  mohli sa na nej hrať maj-
strovské zápasy futbalového klubu.
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V  základnej škole sa počas troch dní 
druhého aprílového týždňa uskutočnil zá-
pis detí do prvého ročníka základnej školy. 
Na zápis postupne prichádzali predškoláci 
z materskej školy, ktorých je v tomto roku 49, 
zapísať sa však prišlo spolu 57 detí. Pani uči-
teľkám zo základnej školy prišli ukázať, akí sú 
šikovní, čo všetko vedia a poznajú. V chodbe 
školy ich čakala myška Minnie s myšia-
kom Mickeym a  spoločne ich vítali na 
pôde školy. Čas čakania im vyplnili hra-
mi a jednoduchými úlohami a spolu s ro-
dičmi skontrolovali doklady potrebné 
k zápisu. „Zápis je taký trošku netradičný, 
snažíme sa deti privítať ako Minnie a môj 
kamarát Mickey, aby neboli také streso-
vané, zoznámime ich s týmto prostredím, 
s našou školou a deti potom nie sú také 
veľmi vystresované a  snažia sa s  nami 
lepšie komunikovať. Toto je taká prípra-
va, aby ten zápis prebiehal jednoduchšie 
a deti boli otvorenejšie, nebáli sa, ukázali, 
čo v nich naozaj je. Aj my si o nich urobí-

me predstavu, môžeme sa na ne pripraviť a te-
šiť sa,“ povedala nám učiteľka Janka Balážová, 
ktorá vítala detičky pri vstupe do budovy. De-
ťom sa privítanie rozprávkovými postavami 
páčilo a rady sa nechali zatiahnuť do plnenia 
zábavných úloh. Popritom však nestrácali zo 
zreteľa, načo vlastne do školy prišli. „Idem sa 
sem porozprávať s pani učiteľkou, lebo chcem 

ísť v  septembri do školy,“ povedala nám po-
pri skladaní puzzle budúca prváčka Tamarka. 
V troch triedach ich už očakávali zapisujúce 
pani učiteľky, ktoré sa s nimi rozprávali o tom, 
ako sa volajú, aké poznajú farby, tvary či čísla, 
zaujímali ich básničky a  pesničky a  ako ve-
dia kresliť. Po zápise sme sa pýtali budúcich 
prváčikov, či to bolo náročné a na čo všetko 
sa pani učiteľa pýtala. „Bolo to ľahké, pýtala 
sa, ako sa volám,“ skonštatoval Maxim. „Či 
pekne kreslím a čo ma baví,“ prezradila otáz-

ky pani učiteľky Mia. „Detičky prichádzajú 
trošku s obavami, ale po chvíľke rozhovoru 
sa rozrečnia, sem-tam badáme nejaké chy-
by v reči, to tak nejak z roka na rok stúpa, 
ale inak sú deti šikovné, poznajú geometric-
ké tvary, farby, čísla, dokonca mnohí pozna-
jú už veľa veľkých tlačených písmen a vedia 
sa podpísať. Zatiaľ som spokojná s  deťmi, 
ktoré sa prišli zapísať,“ povedala nám jedna 
zo zapisujúcich učiteliek Diana Kamenická. 

Zo 49 zapísaných detičiek bude mať 
možno 10 z rôznych dôvodov schválený od-
klad školskej dochádzky, takže v septembri 
by mohli do 1. ročníka nastúpiť viac ako 
štyri desiatky prváčikov.

Zápis do základnej školyZápis do základnej školy

21. marca 2024 sa v našej obci uskutočnil 
22. ročník dekanátneho kola Biblickej olym-
piády. Olympiáda sa konala v priestoroch kul-
túrneho strediska v Školskej ulici a zúčastnilo 
sa jej päť súťažných tímov zo základných škôl 
dekanátu Močenok. Do dekanátu patrí 11 far-
ností s 13 základnými školami a biblickej olym-
piády sa zúčastnili žiaci z Čápora, Jarku, Hornej 
Kráľovej, Ivanky pri Nitre a Močenka. Na pôde 
našej obce všetkých privítal dekan Dekanátu 
Močenok Peter Michalov a  starosta obce Ro-
man Urbánik.

Súťažou družstvá sprevádzala metodička 
a  tajomníčka Diecézneho katechetického úra-
du v  Nitre Daniela Hodasová, ktorá ich po-
stupne oboznamovala s  jednotlivými úlohami 
a  sledovala čas, ktorý mali na vypracovanie. 
Olympiáda sa skladala z piatich kôl, ktoré po-
zostávali z testu, rôznych citátov z Biblie, číta-
nia s porozumením, korektúry biblického textu 
a obrazovej úlohy. „Boli tam v podstate otázky 
kladené tak, aby deti čítali s porozumením, aby 
sa vedeli vyjadrovať a boli skutočne primerané 
tým deťom, lebo vidíme, že takmer aj plný po-
čet bodov získali víťazi, takže myslím, že boli 
veľmi vhodne urobené tie otázky a všetko spĺ-
ňali,“ konštatovala Daniela Hodasová. 

Na súťaž a vyhodnotenie dohliadala poro-
ta, ktorej predsedom bol moderátor kateché-
tov za Dekanát Močenok Igor Písečný, ktorý 
je zároveň farárom vo Veľkom Kýre, a  kňazi 
našej farnosti dekan Peter Michalov a kaplán 
Anton Štefánek. „Škôl, ktoré sa zapojili do tej-
to biblickej olympiády, nebolo až toľko, ako by 
sme očakávali. Biblická olympiáda má za cieľ 
čo najviac rozšíriť Sväté písmo medzi mladých 

ľudí, a  to sa tak úplne nedarí, ale sme vďační 
aspoň za tých, ktorí si Sväté písmo zobrali do 
rúk, študovali ho a prihlásili sa do tejto biblic-
kej olympiády. Veľmi sme radi, že nám obec 
Močenok poskytla tieto príjemné priestory, 
všetko bolo pripravené, súťaž prebehla veľmi 
dobre a  verím, že aj žiaci boli ocenení, pote-
šili sa a nebanujú, že sa do tejto olympiády za-
radili,“ vyjadril sa k súťaži a  jej poslaniu Igor 
Písečný. Po skončení súťaže Daniela Hodasová 
vyhlásila výsledky dekanátneho kola biblickej 
olympiády. Na 3. mieste sa umiestnila Základ-
ná škola z  Ivanky pri Nitre, na 2. mieste Zá-
kladná škola Jána Domastu z  Cabaja-Čápora 
a  víťazom 22. ročníka Biblickej olympiády sa 
stala domáca Základná škola Močenok. Mo-
čenské družstvo sa na olympiádu pripravovalo 
pod vedením dekana Petra Michalova v zlože-
ní Ivana Komoňová, Michaela Lenčéšová a Ja-
kub Lenčéš. „Pripravovali sme sa asi tri mesia-

ce, ja som nemal stres, Ivka mala. Postupujeme 
do diecézneho kola, nejako to určite dáme, 
máme radosť, že sme to zvládli, lebo minulý 
rok sme boli poslední,“ konštatoval s  úsme-
vom Jakub Lenčéš z  víťazného družstva. „Na 
biblickom krúžku sme sa pripravovali na túto 
olympiádu, boli naozaj vzoroví v  tej príprave 
a pripravovali sa aj doma poctivo, je to vidieť 
na tom, že vyhrali 1. miesto, k čomu im chcem 
srdečne poblahoželať a poďakovať aj rodičom, 
ktorí tomu venovali veľmi veľa svojho voľného 
času. Myslím, že je to dobre, že deti sa učia pra-
covať s knihou, je to Biblia so Svätým písmom, 
pomerne veľa bodov našli, sú pozorné, takže 
za to im chcem veľmi pekne poďakovať a za-
blahoželať im. No a tým, že vyhrali dekanátne 
kolo, tak postupujú na celodiecézne kolo do 
Nitry a dúfam, že aj tam zúročia tieto hlboké 
vedomosti, ktoré majú,“ tešil sa z víťazstva svo-
jich zverencov dekan Peter Michalov.

Biblická olympiádaBiblická olympiáda
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Bývalí pedagogickí zamestnanci zá-
kladnej školy v  našej obci každoročne 
organizujú stretnutia, na ktoré pozývajú 
svojich kolegov v  dôchodku alebo býva-
lých kolegov, ktorí v  škole kedysi učili. 
V tomto roku sa stretnutia zúčastnila viac ako 
dvadsiatka bývalých učiteľov. „Toto je veľmi 
radostná chvíľa, pretože naše kolegynky a ko-
legovia očakávajú tento deň, kedy sa stretá-
vame, a každá, ktorej to zdravie dovolí, príde 
a tie, ktoré neprišli, je im to ľúto. Dnes sme si 
spomenuli aj na zosnulé kolegynky a kolegov 

a  odovzdali sme pozdravy aj od vzdialených 
kolegýň, ktoré máme - pani Bobkovú v Prešo-
ve a pani Lóžiovú, ktorá žije v Olomouci. Vek 
im už nedovoľuje prichádzať. Z nášho veľkého 
kolektívu sú nás tu asi 2/3, je to 25 ľudí,“ po-
vedala nám jedna z  organizátoriek stretnutia 
Jolana Lenčéšová. 

V  rámci príjemného priateľského stretnu-
tia sa udiala ešte jedna významná udalosť – 

bývalá riaditeľka školy Gabriela Lovásová si 
z rúk starostu obce a zároveň bývalého učiteľa 
močenskej základnej školy Romana Urbáni-
ka prevzala Cenu starostu obce, ktorá jej bola 
udelená v rámci minuloročných Dní obce za 
dlhoročnú prácu v školstve, ale v tom čase si 
ju nemohla prevziať. „V  prvom rade by som 
sa chcela poďakovať vedeniu obce a spoluob-
čanom, že si na mňa spomenuli. Z  objektív-
nych dôvodov som vlani v jeseni nemohla túto 
cenu prevziať, hoci som sa už vtedy písomne 
poďakovala, ale teraz ma to potešilo, priznám 

sa, lebo každý je 
rád, keď niekto 
ocení jeho prá-
cu. Verím, že som 
nejakú stopu vo 
svojich bývalých 
žiakoch zanecha-
la, že nejakú stopu 
som zanechala aj 
v močenskej škole, 
pretože táto škola 
mala a  verím, že 
aj bude mať stále 
dobrý cveng na 
širokom-ďalekom 

okolí a  že jej absolventi, žiaci sa čo najlepšie 
uplatnia vo svojom živote. Odovzdávanie tej 
ceny bolo o to krajšie, že sa uskutočnilo počas 
stretnutia s kolegami, ktorí ma učili, ktorí ma 
naučili učiť a  ktorí sú stále mojimi dobrými 
priateľmi. Poznáme svoje ľudské osudy, svoje 
trápenia, svoje radosti a bolo to veľmi príjem-
né v tomto prostredí. Teším sa, že som mohla 
svojich kolegov po roku opäť vidieť, a teším sa, 

že sa môžeme znovu porozprávať o  tom, čo 
práve prežívame,“ bola dojatá Gabriela Lová-
sová. 

V miestnosti to bzučalo ako v úli, prítomní 
boli zvedaví na život svojich priateľov a pria-
teliek, rozprávali o svojich dobrých aj horších 
zážitkoch, rodine, voľnočasových aktivitách 
a podobne. Nálada bola výborná. „Neskutoč-
ne sa teším. Na poslednom stretnutí som ne-
mohla byť zo zdravotných dôvodov, čo ma veľ-
mi mrzelo. Momentálne sa cítim veľmi dobre, 
preto som prišla, a som šťastná, že sú tu moje 
kolegyne a že sme ako kolektív spolu,“ netajila 
radosť zo stretnutia Eva Sádecká. „Som rada, 
že som sa tu mohla stretnúť s  bývalými ko-
legyňami. Je to už 47 rokov, čo som odtiaľto 
preč, začínala som tu svoju učiteľskú kariéru, 
bola som tu iba jeden rok, ale spoznala som 
tu vynikajúcich ľudí a  s  kolegyňami z  Nitry 
sa aj občas stretávam,“ povedala nám Zuzana 
Holková, rod. Valnerová. „Pravdaže sa teším, 
veď keď si uvedomím, že zas som o rok star-
šia, mám 18, treba si prehodiť tie číslice, ale, 
chvalabohu, motám sa po dedine každý deň, 
tak si nemôžem sa sťažovať. Som veľmi rada, 
že sme sa v  takomto množstve zišli, aj prišli 
aj kolegyne, ktoré by som už veru na ulici ani 
nespoznala. Pevne verím, že o rok sa tu znovu 
zídeme v takom počte a také veselé, ako sme 
teraz,“ ukončila debatu s  úsmevom Margita 
Mesárošová. 

Milé učiteľské stretnutie sa nieslo v duchu 
krásnych spoločných spomienok na pôsobe-
nie v močenskej základnej škole, na množstvo 
spoločne prežitých chvíľ v  práci, spomienok 
na niektorých nezabudnuteľných žiakov, ale 
aj na zážitky zo spoločných výletov a  iných 
podujatí.

Stretnutie učiteľovStretnutie učiteľov

18. apríla 2024 sa na celom Slovensku 
konal 28. ročník Dňa narcisov. Do známej 
zbierky zameranej na pomoc onkologickým 
pacientom a ich rodinám sa zapojilo množ-
stvo dobrovoľníkov takmer vo všetkých 
mestách a obciach Slovenska. V našej obci sa 
táto zbierka v spolupráci s Ligou proti rakovi-
ne, ktorá ju organizuje, konala už po 23. raz. 
Obyvatelia obce sú zvyknutí do nej prispievať 
a túto možnosť využili aj 18. apríla od 7.00 do 
16.00 h. Každý z nich mal na pomoc vlastný 
dôvod. „Prečo prispievam? No lebo nevieme, 
čo nás čaká, budeme radi, keď nám tiež nie-
kto pomôže,“ jednoducho konštatovala Irena 
Dobišová. „Pomáham preto, že títo ľudia to 
najviac potrebujú. O  tej chorobe stále poču-
jem v  televízii, koľko veľa to stojí, tak aspoň 
takto trochu im pomôžem,“ objasnila Alžbeta 
Jancová. „Snažím sa pravidelne prispieť, lebo 
je málo peňazí, veľa ťažko chorých, mnohí tu 
už nie sú, aj mladí ľudia na to pomreli a rodia 
sa nám detičky s  tou chorobou a  je to veľmi 

smutné. Musíme sa utiekať k  vybera-
niu zbierky, asi im štát málo pomáha,“ 
myslí si Gabriela Vencelová. „Prispe-
jem, aby som pomohla tým, ktorí to 
potrebujú, aj my to môžeme niekedy 
potrebovať,“ uzavrela debatu Anna 
Hanáková.

Do zbierky sa zapojila aj základná 
škola – žiaci aj učitelia, ktorým nie je 
osud chorých ľahostajný. „Sme veľmi 
radi, že sa deti aj pedagógovia tohto 
roku v hojnom počte zapojili do tejto 
zbierky, a veríme, že týmto pestujeme 
u  detí lásku a  ochotu pomáhať tým, 
ktorí to najviac potrebujú,“ tešila sa zo 
záujmu o  zbierku v  škole zástupkyňa 
riaditeľa školy Miriam Sklenárová. 

Spoločne sa podarilo Močenčanom 
vyzbierať 1360,36 eur. Všetci svorne 
dúfame, že náš dobrovoľný príspevok 
pomôže niekomu, kto sa lieči na aké-
koľvek onkologické ochorenie, a záro-
veň v  mene onkologických pacientov 
srdečne ďakujeme všetkým prispieva-
teľom.

Deň narcisovDeň narcisov
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V apríli 2024 zorganizoval Vinársky 
spolok Urban Močenok v  spolupráci 
s  obcou Močenok XXXVIII. ročník de-
gustácie vín. V  spoločenskej sále obec-
ného úradu sa uskutočnila 13. apríla od-
borná časť podujatia. Vinári z Močenka, 
okolia, ale aj družobného Vracova na 
Morave priniesli na ohodnotenie 234 
vzoriek bielych, ružových a  červených 
vín. 

Bielych vín bolo najviac

Degustátori hodnotili vína 100-bodo-
vým systémom a boli rozdelení do piatich 
päťčlenných komisií. Jedna z komisií hod-
notila iba červené vína, ktorých bolo viac 
ako 40, jedna komisia hodnotila všetky 
ružové vína a  počet si doplnili niekoľký-
mi bielymi, ostatní hodnotili biele vína 
rozdelené do kategórií. Na objektivitu 
pri hodnotení dohliadal garant poduja-
tia, skúsený degustátor a vinár Pavel Bíro. 
Členovia vinárskeho spolku zabezpečovali 

hodnotiteľom na podujatí najlepšie možné 
podmienky, aby ohodnotili vína čo najo-
bjektívnejšie. „Vínka sú pomerne dobré 
navzdory tomu ťažkému ročníku, ktorý 
sme vlani prežili, a  máme tu veľmi dob-
rých degustátorov, v pohode sa to tu hod-
notí,“ konštatoval predseda Vinárskeho 
spolku Urban Roman Lenčéš „Veľmi pek-
ne ďakujem všetkým degustátorom, ktorí 
sa zúčastnili tejto akcie, ďakujem svojim 
kolegom, ktorí sa k tejto akcii veľmi pekne 
postavili, a  všetci sme spoločne dokázali 
urobiť túto krásnu akciu pre Močenok.“ 

Degustátori postupne ohodnotili všet-
kých 234 vzoriek, určili vzorky do rozstre-
lu, aj tie opätovne ohodnotili a určili šam-
piónov výstavy. „Mali sme 42 červených 
vín, vína boli dobré, jedno bolo ťažko hod-
notiteľné, ale ináč boli naozaj dobré. Mali 
sme tu ročníky 2020 až 2023, najviac bolo 
tých mladých ročníkov a aj najkrajšie vína 
boli medzi tými mladšími ročníkmi, spo-

kojní sme boli,“ konštatovala predsedníč-
ka jednej z degustačných komisií Kristína 
Somorová. „Ako degustátori sme sa sna-
žili hodnotiť správne tie vína. Zo začiatku 
boli medzi nami aj nejaké rozkoly, ale keď 
sme sa dostali do tých správnych noriem, 
naladili si kyselinky i slady, bolo to super, 

a keď sme sa rozbehli, tak sme išli ako je-
den kolotoč, som spokojný s  komisiou. 
Vidno, že tam boli odborníci a hodnotili 
vína svedomito. Na konci sme si poda-
li ruky a  zhodnotili sme, že vedome sme 
ani jednému vínu neuškodili. Ako vinár, 
degustátor a  vinohradník držím všetkým 
vinárom palce, lebo je to veľmi nároč-
ná robota,“ bol s  priebehom hodnotenia 
spokojný predseda komisie Juraj Súkeník. 
„Mali sme 15 bielych vzoriek, z  ktorých 
sme dali asi šiestim zlaté medaily, a ostatné 
boli ružové. Minulý rok bol trošku nároč-
ný na tlaky peronospóry a múčnatky, tak 
ale tie hrozná, čo prežili, tak myslím, že tá 
kvalita vín z nich je veľmi dobrá,“ doplnil 
predseda ďalšej komisie Marián Lenčéš. 
„Ten posledný ročník bol najlepší pre 
červené vína, lebo bolo horúce leto, a  tie 
modré odrody aj v tejto našej veľmi sever-
nej zemepisnej šírke veľmi dobre dozrie-
vajú. U bielych vín je problém, že niektoré 
strácajú kyseliny tými vysokými teplotami 

XXXVIII.  ročník degustácie vínXXXVIII.  ročník degustácie vín
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a  potom už idú do takých horkejších tó-
nov, ale určite tu boli výborné vína,“ po-
tvrdil garant podujatia Pavel Bíro.

Najlepšie vína pochádzali v tomto 
ročníku z Močenka a okolia

45 vín v  tomto ročníku získalo zlatú 
medailu, 138 striebornú, 44 bronzovú a 7 
vín zostalo bez ocenenia. Šampiónmi vý-
stavy sa stali vína z našej obce a okolia – 
z Dlhej nad Váhom, Jarku, Močenku a Te-
šedíkova. 

Verejná degustácia vín sa uskutočnila 
v sobotu 20. apríla 2024 v priestoroch spo-
ločenskej sály obecného úradu a návštev-
níci mali možnosť ochutnať všetky vzorky 
hodnotené v odbornej degustácii. 

Prítomných v priestoroch spoločenskej 
sály privítali predseda Vinárskeho spol-
ku Urban Roman Lenčéš a  starosta obce 
Roman Urbánik. Obaja zároveň spoločne 
odovzdali ceny vinárom, ktorých vína zís-
kali status šampióna vín.

Šampiónom tohtoročnej výstavy sa stal 
v kategórii tiché biele vína suché Hibernal 
2023 z  vinárstva MB Winery Močenok. 
„Rok bol náročný, bolo množstvo chorôb 
a  bol enormný tlak na pôdu a  odzrkad-
lilo sa to aj na úrodách. My sa venujeme 
hlavne rezistentným odrodám, s  ktorými 
sme aj mali úspech, hlavne s Hibernalom, 
ktorý bol šampiónom aj v  Zelenči, čo je 
nominačná súťaž do Národného salónu 
vín. A  máme ešte ďalších asi troch šam-
piónov, tak môžem povedať, že nás sa ten 
ťažký rok až tak nedotkol, i keď trošku tej 
úrody nám ubudlo. Sme veľmi spokojní 
a ďakujem aj tolerantnej manželke, že mi 
dovolí s tým robiť, lebo výroba vína si vy-
žaduje množstvo času, ale pomohla nám 
aj investícia do technológií, lebo bez nej 
sa v dnešnej dobe nedajú podľa mňa do-
siahnuť také dobré výsledky,“ konštatoval 
Henrich Bleho z MB Winery Močenok.

V  kategórii tiché biele vína ostatné sa 
stal šampiónom Furmint slamové ročník 

2021 z  vinárstva Víno Andódy Dlhá nad 
Váhom. „Toto víno získalo viacero cien, ta-
kže nebolo to prekvapenie. Ale nemôžem 
zase povedať, že vyhráva všade šampiónov, 
ale zlatú medailu dostalo na každej súťaži, 
na ktorej bolo,“ prezradil Miroslav An-
dódy z vinárstva Andódy. „Toto víno po-
trebuje čas, na súťaže sme ho začali dávať 
minulý a tento rok, ale ono má potenciál, 
že ešte viac rokov bude zrieť a  ešte mož-
no bude lepšie, ako je teraz. Robievame 
14 rôznych odrôd a najradšej máme ľahké 
suché vína, toto je vlastne taká chuťovka.“ 

V  kategórii ružových vín sa stal šam-
piónom výstavy Imeon rosé 2023 z vinár-
stva Darászvin Tešedíkovo a  v  kategórii 
červených vín Alibernet barrique 2021 
z vinárstva rodiny Hrnkovej z Jarku. „Toto 
víno sme prekúpili od dobrého kamaráta 
pred 4 rokmi, syn dostal barikový sud, tak 
sme to vínko dali tam, porobili sme s ním 
nejaké opatrenia a dopadlo to takto. Bolo 
hodnotené aj horšie ako tu na niektorých 
výstavách, ale tu to vyšlo fantasticky. Nie 
sme veľké vinárstvo, robíme nejakých 5 
- 6 tisíc litrov vína, ale som prekvapený 
a  mám z  toho ohromnú radosť,“ tešil sa 
zo skvelého umiestnenia svojho vína Jozef 
Hrnka z Jarku. 

Vzápätí starosta obce Roman Urbá-
nik a predseda vinárskeho spolku Roman 

Lenčéš odovzdali aj Ceny starostu obce 
za najvyššie hodnotené vína močenských 
vinárov. V kategórii biele vína suché toto 
ocenenie získal Hibernal 2023 z vinárstva 
MB Winery Močenok, v  kategórii biele 
vína ostatné získalo najviac bodov Cuveé 
biele 2023 rovnako z vinárstva MB Wine-
ry Močenok, v kategórii ružových vín bol 
najúspešnejší vinár Zdeno Braun s vínom 
Cabernet sauvignon 2023 a  v  kategórii 
červených vín získal Cenu starostu obce 
vinár Miroslav Pápay za Dornfelder 2023. 
„Stav vinohradov sme mali veľmi dobrý, 
hoci vlani bolo veľa chorôb, ale keď ste to 
zachytili včas, tak už potom bolo dobre. 
Na výstavy sme veľmi nechodili, lebo už 
ma to veľmi nebaví, poviem úprimne, ale 
tešili sme sa na túto našu výstavu a mys-
lím si, že to dopadlo až nadmieru dobre,“ 
neskrýval radosť, že víno chutilo aj odbor-
níkom Zdeno Braun. 

Po odovzdaní ocenení sa už rozbehla 
verejná degustácia, návštevníci chutnali 
jednotlivé vzorky a debatovali o  ich chu-
ti, vôni, farbe či vyváženosti a  harmónii. 
„Chcem aj touto cestou poďakovať Vi-
nárskemu spolku Urban za to, že zorga-
nizovali už 38. ročník odbornej a verejnej 
degustácie vín. Verím, že práca, ktorú oni 
vykonávajú s vínom a vo vinohradoch, je 
naplnením aj nejakých ich cieľov, ale zá-
roveň je to udržiavanie tradície vinohrad-
níctva v našej obci a za to im patrí veľké 
poďakovanie. Verím, že všetci, ktorí prišli 
na túto verejnú degustáciu a  ochutnajú 
dobré vína v dobrej spoločnosti, budú spo-
kojní a  bude to povzbudením pre našich 
vinárov,“ konštatoval starosta obce Roman 
Urbánik. „Degustácia zatiaľ vyzerá veľmi 
dobre, za pár minút sa nám takmer napl-
nila sála, takže ľudia majú o toto podujatie 
záujem, čo sme veľmi radi, a  dúfame, že 
to bude v tomto trende pokračovať. Teším 
sa, že po tom ťažkom vinárskom roku tu 
máme takýto veľký záujem o  močenské 
vína a vína z okolia,“ doplnil predseda Vi-
nárskeho spolku Urban Roman Lenčéš. 

Príjemná atmosféra vládla v spoločen-
skej sále až do neskorého večera, kedy sa 
po rozhovoroch nielen o víne a vinici náv-
števníci rozišli.
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Dňa 4. marca sa v  rámci Marca – mesiaca 
kníh uskutočnila v kultúrnom stredisku beseda 
so spisovateľkou Zuzanou Švecovou Betliarskou 
z  Nitry. Pani spisovateľku očakávalo v  kultúr-
nom stredisko niekoľko nadšených čitateľov, kto-
rých zaujímala jej tvorba. V  Močenku ju srdeč-
ne privítala pracovníčka knižnice Danka Lóžiová 
a  pani spisovateľka sa rozhovorila o  tom, ako sa 
dostala k  písaniu, že ju fascinuje tvorba pre deti, 
ale zaujímajú ju aj biblické témy. „Môj otec mal dar 
pera aj dar ducha, bol tiež literárne činný, prispie-
val do časopisov, po ňom som to asi zdedila, ale ne-
rozlíšila by som, či ma viacej oslovuje poézia alebo 
próza, asi oboje,“ zamyslela sa spisovateľka Zuzana 
Švecová Betliarska. 

Zuzana Švecová sa vyjadrila, že rada píše pre 
deti, svojim deťom a  vnúčatám vždy vymýšľala 
a vymýšľa množstvo rozprávok a príbehov. Zaují-
malo nás, čo ju fascinuje na detskom svete. „Vtedy 
sa stávam dieťaťom, ja som na deti naozaj zaťažená, 
a keď som už nemala svoje, tak som si od susedov 
požičiavala a do dnešného dňa to tak mám, že sa 

ponúknem niekomu, či nepotrebuje trošičku strá-
žiť deti. Mám zopár aj takých cudzích detí, ktoré 
som si doslova odchovala,“ usmievala sa pri tej 
myšlienke Zuzana Švecová „Deti sa nesmierne veľa 
vypytujú, a keď im to trošičku neobalíte tak, aby to 
tá detská dušička pochopila, tak už nie ste zaujíma-
vá. Ja stále s tými deťmi žijem a stále ma to nepre-
stalo baviť.“ Prvou knihou, ktorá Zuzane Švecovej 
vyšla, je útla knižočka prózy Adventný veniec. „Ja 
sa trošku inak pozerám na to zvestovanie a príchod 
Ježiša Krista, maličkého chlapčeka, lebo si nemys-
lím, že to bolo ľahké, ani pre tú Máriu, ani pre toho 
Jozefa, ani pre nikoho, veď to bola strašná krvavá 
doba vtedy. Vo vydavateľstve mám aj knižku o lien-
ke Bodke, to sú príbehy chrobáčikov z lúky, ale má 
to taký morálny podtext, samozrejme, a to, na čom 
teraz pracujem, sú rozprávky o električkách,“ do-
plnila Zuzana Švecová. Približne hodinová beseda 
so spisovateľkou Zuzanou Švecovou Betliarskou 
ubehla ako voda a návštevníci sa po príjemnej de-
bate s pani spisovateľkou spokojní rozišli.

Dňa 7. marca 2024 sa v priestoroch Krajského 
osvetového strediska v Nitre uskutočnila vernisáž 
postupovej súťaže a  výstavy Region Art, ktorá je 
regionálnym kolom 61. ročníka celoštátnej súťa-
že neprofesionálnej výtvarnej tvorby Výtvarné 
spektrum. Podujatie každoročne organizuje Krajské 
osvetové stredisko v  Nitre pre neprofesionálnych 
výtvarníkov z  celého regiónu. Celkovo sa v  tomto 
roku do súťaže prihlásilo 71 autorov so 186 dielami, 
vystavených bolo 143 z nich. Zastúpenie mal v tomto 
ročníku aj Močenok, svojou tvorbou sa prezentovali 
dve umelkyne z našej obce: Lenka Bollová a Gabriela 
Kováčová. 

Úvod vernisáže patril hudbe. Hrou na klavíri sa 
predstavil žiak súkromnej umeleckej školy v  Nitre. 
Prítomným sa prihovorila moderátorka podujatia 
a predseda poroty Karol Felix, ktorý zhodnotil tento 
ročník súťaže ako prínosný a pestrý s veľkým množ-
stvom zaujímavých výtvarných prác tvorených naj-
rôznejšími technikami.

Naše močenské neprofesionálne umelkyne sa 
predstavili v súťaži niekoľkými dielami – Lenka Bol-
lová v  kategórii insitnej tvorby 5-dielnou podmaľ-

bou na sklo pod názvom Pen-
talógia o láske, za ktorú získala 
čestné uznanie. Gabriela Ková-
čová sa predstavila v kategórii 
experiment trojicou obrazov 
pod názvami Majlúšik, Ľudská  
duša a  Krenkven tvorenými 
kombinovanou technikou, za 
svoje diela získala ocenenie. 
Obe umelkyne postupujú so 
svojimi dielami do krajského 
kola súťaže. „Musím povedať, 
že pani Kováčová nás veľmi 
milo prekvapila, prišla so svo-
jou autorskou technikou a jej 

diela sú vyjadrením jej vnútorných pochodov, fan-
tázie a kreativity, takže tam si myslím, že čo sa týka 
toho spracovania, tak v tej kategórii experiment to 
bolo veľmi výrazným dielom, preto dostala aj ocene-
nie. Čo sa týka tých malieb na sklo, tak je to klasická 
ľudová tvorba, vidno, že autorka má blízko k tradí-
ciám, a je to niečo, čo je nadčasové, insitné a bude 
to vždy aktuálne,“ rozhovorila sa o našich autorkách 
členka poroty Martina Chudá.

Lenka Bollová aj Gabriela Kováčová si z  rúk 
riaditeľky Krajského osvetového strediska Daniely 
Gundovej a  predsedu poroty Karola Felixa prevza-
li spolu s ostatnými ocenenými ceny za svoje diela. 
„Veľmi sa teším, že sa mi opäť podarilo obhájiť čest-
né uznanie, čo má pre mňa veľkú hodnotu, a budem 
veľmi rada, ak sa mi podarí obhájiť ho v krajskom 
kole s postupom do celoslovenského kola, a musím 
sa predovšetkým poďakovať porote, pretože nemala 
to ľahké vybrať spomedzi prihlásených diel, a zá-
roveň aj Zdenke Smrečkovej z  krajského osvetové-

ho strediska, lebo robí pre nás autorov veľmi veľa. 
Zároveň by som chcela vyzvať Močenčanov, aby sa 
nebáli do tejto súťaže dávať diela,“ tešila sa z ocene-
nia Lenka Bollová. „Musím priznať, že som nečakala 
toto ocenenie, pretože ja naozaj tomu venujem málo 
času, a veľmi veľa pre mňa toto ocenenie znamená,“ 
prezradila Gabriela Kováčová „Tie diela, to je moja 
fantázia, vyjadrenie duše a moja fantázia lieta ka-
de-tade a som veľmi rada, že veľa ľudí to aj pocho-
pilo.“ Výstavné priestory krajského osvetového stre-
diska počas vernisáže navštívili okrem autorov diel 
aj desiatky návštevníkov – milovníkov výtvarného 
umenia, ktorí si so záujmom prezreli celú kolekciu 
vystavených exponátov. „Preplnená výstavná sála, 
veľká aj malá a foyer pred výstavnou sálou znamená, 
že o súťaž Region Art je obrovský záujem. Veľmi sa 
tešíme, že po covide sa opäť vrátil záujem ľudí, a mňa 
najviac teší to, že prišli medzi nás mladí ľudia - stre-
doškoláci, vysokoškoláci,  a chcú vo výtvarnej tvorbe 
súťažiť,“ bola s účasťou výtvarníkov aj návštevníkov 
veľmi spokojná riaditeľka Krajského osvetového 
strediska v  Nitre Daniela Gundová. Výstava bola 
návštevníkom k dispozícii viac ako dva týždne, po-
tom putovali ocenené diela do krajského kola súťaže.

Beseda so spisovateľkouBeseda so spisovateľkou

Region ArtRegion Art
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15. apríla 2024 sa v areáli kultúrneho stredis-
ka v Školskej ulici konal IV. ročník petangového 
turnaja seniorov, ktorý organizovala miestna 
organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku 
v spolupráci s obcou. 

Prítomných na podujatí privítala predsedníč-
ka organizácie Marta Nováková a  starosta obce 
Roman Urbánik. Súťaž bola rozdelená na dve ka-
tegórie – ženskú a  mužskú. „Čím ďalej, tým viac 
sa dôchodcovia prihlasujú a majú záujem zahrať si 
aj mimo turnaja, tak si musíme dohodnúť nejaký 
termín, aby sme sa zišli a nech sa zabávame,“ kon-
štatovala rozhodkyňa turnaja a zároveň členka or-
ganizácie Marta Braunová. „Pravidlá petangu nie 
sú ťažké, je určená štartovacia čiara, malou gulič-
kou, tzv. košonom, sa musí hodiť za určitú métu, to 

sme si stanovili dnes 3 met-
re, a  potom tými kovovými 
guľami hráči musia hodiť 
čo najbližšie k  tej malej gu-
ličke.“ 

Ženskú časť súťaže 
vyhrala s  najvyšším poč-
tom bodov Edita Szabo-
vá a  mužskú Anton Lo-
vás. Napriek tomu, že hodnotené boli iba prvé 
tri miesta, ostatní účastníci sa úprimne tešili 
z  každého nielen svojho úspechu, ale aj každé-
ho úspechu svojich kolegov. „Veľmi sa tešíme, že 
nám dnes tento petangový turnaj vyšiel, zišli sme 
sa v  hojnom počte a  bolo to veľmi pekné podu-
jatie. Vyšlo nám aj počasie, ktoré už nemá dlho 

vydržať takéto pekné, tak z  toho máme veľkú 
radosť. Dúfam, že sa takto stretneme aj o  rok na  
5. ročníku,“ tešila sa zo skvelej atmosféry turnaja aj 
počasia predsedníčka organizácie Marta Nováko-
vá. Seniori ešte spoločne posedeli a  podebatovali 
v areáli kultúrneho strediska, zabavili sa a pláno-
vali ďalšie spoločné aktivity.

IV. ročník turnaja v petanguIV. ročník turnaja v petangu

Deväť- a desaťroční chlapci z tímu FK Nitra 
U10 sa zúčastnili na špičkovom mládežníckom 
turnaji ÍscarCup v  Madride, kde hrali nádeje 
popredných európskych a  svetových klubov. 
Boli jedným z 36 účastníkov. Mužstvo vedú tré-
neri Tomáš Seko a Róbert Marenčák. Turnaja sa 
zúčastnili a  v  zostave FK Nitra pravidelne na-
stupovali aj Matias Lenčéš a Martin Sabo, ktorí 
sú z Močenka a navštevujú 3. ročník Základnej 
školy v Močenku.

V prvý deň narazili na tím FC Barcelona, kto-
rý sa napokon stal víťazom turnaja. V  základnej 
skupine skončili s 3 bodmi na treťom mieste a len 

o horšie skóre sa nedostali v nadstavbe do striebor-
nej skupiny, ale hrali v bronzovej skupine.

Z  piatich odohraných zápasov si pripísali dve 
víťazstvá - nad tímom z  amerického Chicaga 3:1 
a  nad EF Carabanchel Madrid 2:1. V  poslednom 
dueli podľahli Zion FC z Japonska 0:3, kde už tré-
neri dali šancu všetkým hráčom.

Nádeje FC Barcelony vo finále porazili 5:1 FC 
Sevilla, ktorá v  semifinále porazila Real Madrid. 
To bol aj jediný gól, ktorý dostala Barca na celom 
turnaji. V bráne Realu bol syn Ikera Casillasa. Real 
skončil bronzový, keď v zápase o 3. miesto porazil 
Betis Sevilla.

Vo výprave Nitry bolo aj veľa rodinných prí-
slušníkov hráčov. „Odnášame si nádherné a  ne-
zabudnuteľné zážitky. Určite sme boli najpočet-
nejšia výprava na turnaji, lebo sme chceli dopriať 
každému hráčovi zážitok na celý život. Hrali sme 
proti jednému z  najlepších tímov na svete, čo sa 
asi v  nitrianskej futbalovej histórii pravdepodob-
ne nikomu nepodarilo. Viacerí z  nás navštívili aj 
štadión Santiago Bernabéu. Podľa vyjadrenia tré-
nera Barcy je tento turnaj pre nich najprestížnej-
ší v roku, a preto sa snažia zobrať to najlepšie, čo 
majú. Bolo úžasné sledovať rýchlosť každého ich 
hráča s  loptou a bez lopty, to bol najväčší rozdiel 
oproti konkurencii,“ povedal Róbert Marenčák, 
ktorý aj manažoval tento výnimočný výjazd mla-
dých futbalových talentov.

Chlapci zažili skutočne nezabudnuteľný futba-
lový zážitok. Hrať proti FC Barcelona sa nepodarí 
každý deň. V hoteli bývali a zároveň sa pravidel-
ne stretávali pri raňajkách, obedoch, večeriach či 
bazéne s rovesníkmi z Paris Saint-Germain, Realu 
Madrid, Valencie, Benficy Lisabon alebo FC Sevil-
la. Stretávali sa aj so slávnym brankárom Ikerom 
Casillasom, ktorého syn chytal za Real Madrid. 
Hráči týchto veľkoklubov pôsobia už teraz ako 
profesionáli a  bolo úžasné ich sledovať nielen na 
ihrisku. Deti s rodičmi si stihli v Madride pozrieť 
aj štadión Santiago Bernebeu.

Martin Kilian

Futbaloví prípravkári sa zúčastnili na turnaji v MadrideFutbaloví prípravkári sa zúčastnili na turnaji v Madride

Vandrovalo vajce - pod týmto 
názvom OZ Vidiecky parlament 
na Slovensku a OZ Vidiecky par-
lament  mladých na Slovensku 
každoročne organizuje Celo-
slovenskú prehliadku výrobcov 
kraslíc. 

V tomto roku sa konal už 14. 
ročník tohto podujatia, ktoré sa 
každoročne organizuje v  inom 
meste. Tento ročník vznikol v spo-
lupráci s  Pohronským múzeom 

v Novej Bani a JDS na Slovensku Nová Baňa. Do 
súťaže sa zapojili aj členky Klubu tvorivosti Mo-

čenok. Prehliadka kraslíc bola 
rozdelená do piatich kategórií, 
v  troch kategóriách mal za-
stúpenie aj náš klub tvorivosti 
- a s veľkým úspechom. V ka-
tegórii maľované, voskované, 
batikované kraslice vyhrala 
Anna Jendrejčáková, v kategó-
rii odrôtované kraslice vyhrala 
Mária Dičérová, v  kategórii 
obliepané kraslice skončila na 
druhom mieste Júlia Hippová.

Srdečne blahoželáme a ďakujeme za skvelú re-
prezentáciu obce.Vandrovalo vajceVandrovalo vajce
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Dňa 23. februára 2024 sa v  športovej 
hale v  našej obci konal 2. ročník florba-
lového turnaja žiakov základných škôl 
okresu Šaľa pod názvom Školský florbal. 
Podujatie organizačne zabezpečil Florba-
lový klub Inferno Močenok v  spolupráci 
s obcou Močenok. 

Prvého ročníka sa zúčastnilo 6 florba-
lových tímov zo základných škôl okresu, 
v  tomto roku ich bolo 7. „Pozvánku sme 
posielali všetkým školám v okrese, prijalo ju 
7 škôl vrátane našej močenskej školy. Sú tu 
školy z Trnovca nad Váhom, Hájskeho, Hor-
nej Kráľovej, zo ZŠ Bernolákova vo Veči, ZŠ 
Hollého vo Veči a  mesto Šaľa reprezentuje 
ZŠ Petra Pázmaňa s  vyučovacím jazykom 
maďarským,“ informoval nás hlavný organi-
zátor podujatia Róbert Lešš. „Dnešný turnaj 
sa bude hrať systémom 3x5 minút, máme 
dve základné skupiny. Semifinále a finále sa 
bude hrať 1x15 minút. Tešíme sa, že záujem 

o florbal v okrese Šaľa napreduje, v Močen-
ku florbal napreduje aj vďaka florbalovému 
klubu a verím, že v okrese Šaľa bude záujem 
naďalej stúpať.“ 

Podujatie sa začalo ráno slávnostným 
otvorením a oboznámením tímov s hracím 
poriadkom, vzápätí sa začali hrať jednotlivé 
zápasy podľa rozpisu. V hale vládla príjem-
ná športová atmosféra a  mladé florbalové 
talenty sa navzájom povzbudzovali, hoci 
počas stretu na palubovke sa stali rivalmi 
a  nič si nedarovali. V  úvodnom zápase sa 
darilo tímu zo základnej školy z  Hájskeho. 
„Nás je v  škole strašne málo, takže nám je 
jedno, že malý, veľký, len aby sme mali škol-
ský tím a  trénujeme na chodbe, takže hala 
je pre nás nezvyk, ale sme najlepší vo flor-
bale, je to tak, aj keď trénujeme na chodbe, 
nikto nám to neverí, všetci sa nám smejú, ale 

potom vždycky vyhráme,“ vyhlásil hráč Háj-
skeho Jakub Trubač. „Zatiaľ to vyzerá dobre, 
jeden gól som nechytil, no ale nič to nebolo, 
potom sme sa rozbehli a hádam to tak pôjde 
do konca,“ myslí si brankár Hájskeho Matej 
Vlček. „Odohrali sme pekný zápas, dal som 
3 góly, boli tam aj nejaké chybičky, tie na-
hrávky a tak, to boli chyby, ale zatiaľ v poho-

de, som zvedavý na ďalšie zápasy,“ pridal sa 
ku kolegom z tímu Matej Karásik. Menej sa 
darilo v prvom zápase chlapcom z Trnovca 
nad Váhom, ktorí nemajú stabilný florbalový 
tím, ale sily si s kamarátmi z iných škôl prišli 
zmerať s  radosťou. „Trénovať netrénujeme, 
len v škole hráme na telesnej, ale zvykneme 
spolu hrávať futbal. Ja som celkom spokoj-
ný s našou hrou, lebo Močenok to je, musím 
uznať, veľmi dobrý a silný tím, boli, jedno-
ducho, lepší, ale ja som spokojný,“ povedal 
nám po zápase Adam Farkaš z Trnovca nad 
Váhom.

Domáci tím síce niesol na pleciach ťarchu 
zodpovednosti – boli na domácej pôde a ob-
hajovali víťazstvo z minuloročného turnaja, 
ale chlapci si verili od prvej minúty a  boli 
presvedčení, že víťazstvo bude aj v  tomto 
ročníku patriť im. „Prvý zápas bol dosť ľah-

ký, nebolo to nič náročné, protihráči boli 
takí slabší, chalani mi vzadu pomáhali, takže 
ja som mal možno dva alebo tri zákroky, nič 
ťažké to nebolo. Hájske nás možno prekvapí, 
podľa toho, aké sme videli predošlé zápasy, 
tí boli dosť ťažkí, tak uvidíme, ako sa ukážu 
proti nám,“ konštatoval močenský brankár 
Matej Nožička. „Chybičky boli, pravdaže, 
nie vždycky sa všetko vydarí, to je jasné, ale 
skončilo to 4 : 0 pre nás, pohoda, ako cez ku-
želky, nebudeme si klamať, bolo to tak. Pre 
dnešok berieme 1. miesto,“ bol si istý víťaz-
stvom už po prvom zápase Andrej Hraška 
z domáceho tímu.

A s postupom času sa ich vízie ukazovali 
v  reálnych kontúrach – v  prvom zápase tí-
mov postupujúcich zo základných skupín sa 
stretol Močenok s Hornou Kráľovou a domá-
ci zvíťazili 1: 0, v druhom zápase tímov po-
stupujúcich zo základných skupín sa stretla 
Základná škola Bernolákova z  Veče a  Háj-
ske – Hájčania v  poslednej sekunde strelili 
víťazný gól a vyhrali 2 : 1. V čase posledných 
zápasov bola športová hala plná fandiacich 
žiakov a  perfektnej atmosféry. V  súboji 
o  tretie miesto sa stretli chlapci zo ZŠ Ber-
nolákova z Veče s tímom z Hornej Kráľovej. 
Tretie miesto si vybojovali Večania po jas-
nom víťazstve 3 : 0. Vo finálovom zápase sa 
tak stretol Močenok, ktorý bol dovtedy bez 
prehry aj bez inkasovaného gólu, s rovnako 
sebavedomým tímom z Hájskeho. Hájčania 
však tlak nezvládli a najdôležitejší zápas dňa 
prehrali 7 : 0, vybojovali si krásnu striebornú 
medailu a domáci tím, ktorý dokázal hrať až 
do posledného zápasu bez prehry s gólovým 
skóre 16 : 0, obhájil minuloročné víťazstvo 
a získal vytúžené 1. miesto.

Florbalový turnaj základných škôlFlorbalový turnaj základných škôl
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Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom  
a známym, ktorí sa 16. 
januára 2024 prišli naposledy 
rozlúčiť s našou mamičkou, 
babkou a prababkou  
Helenou Kriškovou.

Zároveň ďakujeme za prejavy sústrasti  
a kvetinové dary. S láskou a úctou smútiaca 
rodina.

Na oblohe svietia dve veľké hviezdy, to ste vy, 
rodičia naši, a pozeráte na nás z neba. Tam 
v raji nebeskom pokoj večný majte, buďte 
našimi anjelmi, na zemi nás chráňte. Stále je 
smutno a ťažko nám všetkým, nič už nie je, 
ani nebude také ako predtým.
Veľmi nám chýbate, naši drahí milovaní 
rodičia, je to veľmi smutné, že vás nemôžeme 
objať a povedať vám, ako vás veľmi ľúbime ♥.
Dňa 20. januára 2024 uplynulo 26 rokov, čo 
nás navždy opustila naša milovaná mamička 

a babička Helena Búranová, rod. Sokolíková. 
A dňa 15. apríla 2024 sme si pripomenuli 12 
rokov, čo nás navždy opustil náš milovaný 
otecko a dedko Štefan Búran.
S láskou v srdci spomínajú deti s rodinami.

Úprimné poďakovanie všetkým príbuzným, 
priateľom, susedom a známym za prejavy 

sústrasti, kvetinové dary a za 
účasť  
na poslednej rozlúčke s naším 
milovaným manželom, otcom, 
dedkom, bratom a priateľom  
Petrom Welnitzom, s ktorým 

sme sa rozlúčili dňa 27. januára 2024 
Smútiaca rodina.

Dňa 6. 2. 2024 nás vo veku 
73 rokov navždy opustila 
naša drahá manželka, 
matka, babka a prababka 
Gertrúda Blehová.
S hlbokým zármutkom 
v srdci ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom a známym, ktorí sa 
zúčastnili dôstojnej rozlúčky na jej poslednej 
ceste. Ďakujeme aj za kvety, kytice, vence 
a prosíme o modlitby a milú spomienku od 
všetkých. Smútiaca rodina.

Dňa 22. februára 2024 sme si pripomenuli 
5. výročie od odchodu do večnosti nášho 
milovaného Gabriela Úradníka.
S láskou a úctou si na neho spomíname. Nech 

odpočíva v pokoji. Ďakujeme, že si na neho 
s úctou v modlitbách spomínate.
Smútiaca rodina.

Neplačte, že som odišiel, len pokoj mi prajte, 
s modlitbou na perách na mňa spomínajte.
Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom a 
známym, ktorí sa 18. marca 
2024 prišli naposledy rozlúčiť 
s naším drahým manželom, 
otcom a dedkom Vladimírom 
Bartušom. Ďakujeme za prejavy sústrasti 
a kvetinové dary. Smútiaca rodina.

Chcem len schody do neba,
aby som mohla objať tých,
ktorí už s nami nie sú!
Dňa 3. apríla 2024 sme si pripomenuli 4. 
výročie, čo nás navždy opustil manžel, otec, 
dedko Imrich Benčík.
S láskou spomína smútiaca rodina.

Tak rýchlo ten čas letí, tak 
rýchlo uteká, na každý deň ti 
patrí naša spomienka.
Osud ti nedoprial s nami 
dlhšie byť, ale v našich 
srdciach budeš stále žiť.
Dňa 6. apríla 2024 uplynuli 

3 roky, čo nás navždy opustila naša drahá 
mama, babka a prababka Mária Buchová.
S láskou a úctou na ňu spomína celá rodina.

Tento rok sme si pripomíname 21. výročie 
úmrtia našich drahých rodičov. Štefana Blehu 
dňa 9. apríla 2024 a Máriu Blehovú dňa 26. 

novembra 
2024.
Kto ste ich 
poznali, 
venujte im, 
prosím, tichú 
spomienku.

S úctou a láskou spomína celá rodina.

Odišiel si cestou, ktorou ide 
každý sám,
len brána spomienok zostala 
dokorán ...
Ten, kto ťa poznal, si 
spomenie, a ten, čo ťa mal 

rád, nikdy nezabudne.
Posielame pozdrav do nebíčka manželovi 
a ockovi Branislavovi Straňákovi, ktorý by sa 
10. apríla 2024 dožil 46 rokov.

Dňa 12. 4. 2024 uplynulo 5 rokov, čo nás 
navždy opustil  
Štefan Lenčéš.
S láskou a úctou spomína 
celá rodina. Kto ste ho 
poznali, venujte mu spolu 
s nami tichú spomienku.

Dňa 25.apríla 2024 uplynuli 
dva roky, čo nás navždy opustil 
náš milovaný Michal Flammich.
Kto ste ho poznali, venujte mu 
tichú spomienku. 
S láskou spomína celá rodina.

V našom živote sú ľudia, ktorých už nikto 
nenahradí. Aj keď sa stratia z očí, v srdci 
zostanú navždy milovaní.

Dňa 19. apríla 
2024 uplynulo 
9 rokov, čo 
nás navždy 
opustila naša 
mamička, babka 

a prababka Jozefína Straňáková a dňa 9. 
mája 2024 uplynie 22 rokov, čo nás navždy 
opustil náš otec a dedko Vojtech Straňák.
Čas plynie, ale smútok v našich srdciach 
zostáva. S úctou a láskou spomína celá 
rodina.

Dňa 27. apríla sme si pripomenuli  
3. smutné výročie, čo nás 
navždy opustil náš drahý 
manžel, otec a dedko Milan 
Papp. Kto ste ho poznali, 
venujte mu tichú spomienku.
S láskou spomínajú 
manželka a deti s rodinami.

Neplačte, že som odišiel, len pokoj mi prajte 
a v srdci večnú spomienku si 
na mňa zachovajte.
Dňa 3. 5. 2024 si 
pripomíname 2. výročie, 
čo nás navždy opustil náš 
drahý manžel, otec, dedko 
a pradedko Jozef Vereš. 
S láskou a úctou spomína 

manželka a synovia s rodinami.

Dňa 15. 5. 2024 uplynie 16 rokov, čo nás 
navždy opustil môj manžel  
Lacko Štefanovič.
S láskou spomína manželka, 
synovia, vnúčatá a 
pravnúčatá.
Venujte mu s nami tichú 
spomienku. Smútiaca rodina.

Dňa 21. 5. 2024 uplynie  
10 rokov, čo nás navždy 
opustil Milan Soroka. S tichou 
spomienkou k tvojmu hrobu 
chodíme, pri plamienku sviečky 
sa za teba modlíme, osud ti 
nedoprial s nami dlhšie byť, 
ale v našich srdciach budeš navždy žiť.
S láskou spomínajú súrodenci s rodinami.

Smútočné oznamy
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Dňa 18. mája 2024 si pripomíname 
nedožitých 100 rokov nášho otca Ernesta 
Blehu a zároveň 26. mája 2024 to bude  

43 rokov, čo nás 
opustil. 
V auguste 2024 
to bude 35 rokov, 
čo nás opustila 
naša mama 

Mária Blehová, rod. Pospišová.
Na svojich rodičov si s láskou a úctou spomína 
päť vďačných detí s rodinami.

Dňa 23. 5. 2024 uplynie rok od úmrtia nášho 
drahého otca, dedka a pradedka  

Gabriela Dicséra.
Dnes ti už nemôžem zavolať, 
no stále nemám silu si tvoje 
číslo z mobilu vymazať. 
Spokojne spinkaj medzi 
hviezdami, ja sa cítim 

bezpečne pod tvojimi anjelskými krídlami.

S úctou a láskou spomínajú manželka, dcéry 
a syn s rodinami.

Zhaslo slnko, na večnosť odišlo spať, zostáva 
už len na pekné chvíle s tebou spomínať.

Dňa 29. mája si pripomíname 
nedožité 40. narodeniny našej 
drahej Márie Eisellovej, rod. 
Jagriovej.
S láskou a úctou spomínajú 
rodičia, manžel, dcéry 

a sestry s manželmi.

Odišiel tíško, ako odchádza deň,
v našich srdciach zostala spomienka len.

Dňa 7. júna uplynie 22 rokov, 
čo nás navždy opustil náš 
milovaný syn a brat  
Michal Jagri.
S láskou v srdci spomínajú 
rodičia, sestry Erika a Janka 

s manželmi, švagor a netere Lucka a Ninka.

Dňa 9. 6. 2024 uplynie  

rok, čo nás navždy opustila 

naša milovaná mama, 

babka, prababka Terézia 
Soroková. 
To, že sa rana zahojí,  

je len klamné zdanie, v srdci nám bolesť 

zostala a tiché spomínanie.

S úctou a láskou spomínajú synovia Jarko, 

Janko, nevesta Anička a dcéra Tatiana 

s rodinami. 

Kto ste ju poznali, venujte jej modlitbu a tichú 

spomienku.

Dlhých 30 rokov uplynulo 

od chvíle, keď nás opustil 

vo veku 55 rokov  

Michal Mesároš.
Spomínajú manželka, 

dcéry a ostatná rodina.

Smútočné oznamy

Pondelok - Streda - Piatok
9.00 - 12.00 h   13.00 - 16.00 h

Prevádzka: Mlynská 462 Močenok
(budova Zdravotného strediska) 

✆ 0902 709 552

www.mgs.sk
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Zábavné atrakcie na prenájom 

             KOVÁČ SERVIS, Borzagoš 1930, Močenok, 0911768298 
www.kovacservis.sk, kovac@kovacservis.sk  

 
kombo Jednorožec kombo Paw Patrol kombo Piráti

kombo Princeznovský kombo Frózenkombo Spider-Man

VYKUPUJEME:	

- železo	 	
-	farebné	kovy
(hliník,	meď,	mosadz,	nerez)

-	autobatérie

KKOOVVOOŠŠRROOTT		--  EEIIZZEENNss..rr..oo..

  UU zzkkaa  998855//22,,      MMOOCCEENNOOKK

REALIZUJEME:

-	paličské	práce

-	demontážne	práce

-	zber	elektroodpadu

Otváracie	hodiny:

PO-PIA	 	7.30-16.00h

SOBOTA	8.00-13.00h

tel.: 0911	915	591	

www.eizen.sk



Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 h

www.obchodtoth.sk

AKCIA platí do 30. 6. 2024 alebo do vypredania zásob. Všetky ceny sú uvedené s DPH. Obrázky sú ilustračné.

Predsezónny výpredaj bicyklov
ZĽAVA 20 % NA VŠETKY 
BICYKLE

Kôra borovicová
VRECE 80 L

Doska OSBObrubník záhonový sivý
100 x 20 x 5 cm

AKČNÁ PONUKA

2,19 €

Dlažba betónová 
hladká sivá
40x 40 x 5 cm

AKCIA! Pri kúpe omietky 
PENETRÁCIA ZDARMA

Studená 
asfaltová zmes
25 kg

Zatrávňovacia 
tvárnica

Obrubník plastový 
ECO zelený

Gril WEBER 
MASTER TOUCH
GBS 57 cm, čierny

Gril WEBER Kettle
70th ANNIVERSARY 
EDITION
GBS 57 cm, šedý

3,90 €

1,90 €

Cement
CEMENTÁREŇ LADCE
25 kg vrece

Tvárnica DBT

11,99 €
2500 x 1250 x 10 mm

17,99 €
2500 x 1250 x 15 mm

14,39 €
2500 x 1250 x 12 mm

21,59 €
2500 x 1250 x 18 mm

26,39 €
2500 x 1250 x 22 mm

7,90 €
0 – 60 mm

11,90 €
80 – 120 mm

1,50 €
1000 x 45 mm

1,80 €
1000 x 58 mm

2,10 €
1000 x 78 mm

2,80 €
47 x 47 x 6,2 mm

1,35 €
50 x 25 x 15 cm

1,45 €
50 x 25 x 20 cm

1,65 €
50 x 25 x 25 cm

1,85 €
50 x 25 x 30 cm

2,25 €
50 x 25 x 40 cm

Cena za kus

Cena za kus

Cena 
za kus8,80 €

Miesto práce:  
Nitrianska 1203, Močenok

Druh pracovného pomeru: 
plný úväzok

Dátum nástupu: 
dohodou

Spoločnosť TÓTH s.r.o. prijme do pracovného pomeru na pozíciu:

PREDAVAČ / SKLADNÍK
Príplatky za nadčasy Príplatky za prácu v sobotu Príspevok na stravu Odmeny Zamestnanecké benefity

V prípade záujmu nás kontaktujte telefonicky na 0903 405 875 alebo e-mailom na tothm@tothsk.sk

Spoločnosť 

hľadá na sezónu 
brigádnikov/ 

študentov

4,70 €

289 €
309 €

399 €
469 €

2,20 €

3,10 €

2,50 €

ZĽAVA od -28 %

ZĽAVA od -14 %

ZĽAVA od -14 %

ZĽAVA -20 %


